
Oppsummering frå kaffimøte med næringslivet 20.september 2022 

Det var få oppmøtte og det var ingen orienteringspunkter denne gongen. Det var kun to veker sidan 

sist. Derfor vart dette eit møte der ein prata om laust og fast.  


